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抚仙湖希尔顿酒店
HILTON YUXI FUXIAN LAKE 
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抚仙湖是我国最大蓄水量湖泊、最大高原深水湖、第二深淡水湖泊，属南盘江水
系，湖平面呈南北向的葫芦形，流域径流面积1053平方公里（含星云湖378平方
公里)，湖岸线总长约100.8公里，最大水深约158.9米，平均水深约95.2米，相应
湖容约206.2亿立方米，水质为Ⅰ类。

Fuxian Lake is the lake with the largest water storage, the largest deep-water lake on the 

plateau, and the second deepest freshwater lake in China. It belongs to the Nanpanjiang 

river system. The plane of the lake is north-south in the shape of a gourd. The runoff area 

of the basin is 1,053 square kilometers (including 378 square kilometers of Xingyun Lake). 

The total length of the lake shoreline is about 100.8 kilometers, the maximum depth of 

water is around 158.9 meters, and the average depth is around 95.2 meters. The 

corresponding capacity of the lake is about 20.62 billion cubic meters, and the water 

quality is Class I. 

抚仙湖的名字还与一个神话故事有关，相传玉皇大帝派了天上的肖、石二仙到人
间巡查，来到滇中，只见一池碧水、波光粼粼，两仙人被湖光山色所迷，忘了返
回，日久天长变为两块并肩搭手的巨石，永远站立湖边。过去湖东南方有两石在
湖中并肩搭手倚立，据说就是肖石二仙，风和日丽的好日子，在湖上驾舟遥望，
还能若隐若现地看到两仙人在观赏，为留其迹，故名“抚仙湖”

The name of Fuxian Lake is also related to a mythical story. It is said that the Jade Emperor 

sent two immortals, Xiao and Shi, to inspect the human world. As they came to the central part 

of Yunnan, they saw a pool of blue water sparkling in the sunlight. The two immortals were 

fascinated by the natural beauty of the lake and mountains. They forgot to return. Over time, 

they turned into two huge stones, shoulder to shoulder, standing by the lake forever. In the past, 

there were two stones standing side by side in the southeast of the lake, which was said to be 

the two immortals-Xiao and Shi. When it is a good and beautiful day, people who took a boat on 

the lake could still faintly see these two immortals watching the scenery. In memory of them, the 

lake was named “Fuxian” (two fairies with their hands on each other’s shoulders

关于抚仙湖
About Fuxian Lake 



探索抚仙湖花样玩法

推荐玩法

樱花/油菜花/彩绘风筝/湖边油画写

生竹林扎染/澄江藕粉制作体验/探

索化石博物馆/环湖骑行/徒步

推荐玩法

磨豆山徒步走近自然/意式园林

野餐/古法造纸体验/帆船

推荐玩法

户外BBQ烧烤/意式园林音乐会/真

人CS飞盘高尔夫/射箭

诗意抚仙湖 日落抚仙湖 暖冬抚仙湖



位置
Location

1
Kunming Changshui International Airport 

距离昆明长水国际机场 75KM

2
Kunming South Train Station

距离昆明南火车站 50KM

3
Chengjiang Bus Station

距离澄江客运中心 15KM

4
Chengjiang Express Way Entrance

距离澄江高速路口 12KM

云南省玉溪市澄江环湖东路10号| 邮编：652599 | 电话：+86 877 668 8888

No.10 Huanhu East Road, Chengjiang, Yuxi, Yunnan, China P.R652599
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◼ 坐拥湖光山色，独享私人草坪

Unique panoramic view of Fuxian Lake and surrounding mountains, 

access to the private lawn

◼ 346 间设计优雅的客房与套房，均享有优美的湖景或山景

346 well-designed  guest rooms and suites with views of the lake or 

mountains

◼ 6间餐厅和酒吧提供丰富的美食及饮品
6 restaurants and bars serving a variety of food and beverages

◼ 高达1900平方米的会议与活动空间，包括一个无柱式宴会厅和
10个可满足不同需求的会议室

Meeting space spanning 1900m2, with a pillarless ballroom and 10 

meeting rooms catering to different needs

◼ 先进完善的设施，包括24小时健身中心、提供全方位服务的水
疗中心、室内泳池、自行车道、儿童游乐场和高尔夫球练习场

An array of facilities comprising a 24-hour fitness centre, full-service 

spa, indoor swimming pools, biking tracks, kid's area and golf driving 

range

◼ 设有雅致新娘房的地中海式湖边户外婚礼草坪

A lake view Mediterranean outdoor wedding lawn with elegant bride’s 

room

快速一览
At a Glance



舒适的客房
GUEST ROOMS



客房一览
At a Glance

房型名称（中文）

Room Type (C)

房型名称（中文）

Room Type (E)

面积(平方米)

Size SQM

数量

Quantity

希尔顿客房 Standard Rom 45 123

豪华湖景客房 Deluxe Room with Lake View 45 122

贵宾湖景客房 Premier Room with Lake View 45 15

行政客房 Executive Room 45 35

行政湖景客房 Executive Room with Lake View 45 22

单卧套房 One-Bedroom Suite 90 3

单卧湖景套房 Deluxe One-bedroom Suites with Lake View 90 17

单卧湖景帷幔套房 Drapery Suite Lake View 90 3

贵宾单卧套房 Premier One-bedroom Suite 130 1

贵宾双卧套房 Premier Two-bedroom Suite 175 1

总统套房 Presidential Suite 660 1

无障碍房 Accessible Guest Room 45 3

总计Total 346



客房
Guest Room

畅快呼吸山间清新空气的同时，还可从设施齐备的客房或套房享受动人的湖
景，让抚仙湖希尔顿酒店带给您非同凡响的难忘住宿体验。客房均配有舒适
无比的希尔顿“恬静之床”，让您在繁忙的行程后可以迅速进入甜美梦乡；设
有独立淋浴间和浴缸的客房浴室配备 Crabtree &Evelyn（瑰柏翠）洗浴用品，
让您尽情舒缓疲惫的身心。此外，拥有众多国际电视频道的48寸液晶平板电
视以及高速有线和无线网络连接，让您时刻与外界保持同步。

While breathing fresh air in the mountains, you can also enjoy a touching view of the

lake from well-equipped rooms or suites. Let Hilton Yuxi Fuxian Lake bring you an

extraordinary and unforgettable accommodation experience. The rooms are equipped

with the incredibly relaxing “Hilton Serenity Bed "that can put you into sleep in an instant

after a busy schedule. A separate shower and bathtub with Crabtree & Evelyn toiletries

do an excellent job relieving your body and mind. In addition, a 48-inch LCD flat-screen

TV with a wide selection of international TV channels and high-speed wired and wireless

internet connections allows you to always keep pace with the world. 
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套房
Suite

下榻面积90平方米的单卧套房，可尊享行政酒廊的专属礼遇。或者，您也可
以选择豪华单卧套房、130平方米的贵宾单卧套房、甚至是面积高达175平方
米的贵宾双卧套房，不仅可饱览美丽的湖景，还配备浴缸和设有躺椅的阳台。
房间里的高速网络，确保您随时与世界保持同步。此外，包括浴袍、鲜花和
水果等在内的一系列特别礼遇，让您享有无比舒适愉悦的住宿体验。

Indulge yourself with the 90m² King one-bedroom suites that access to Executive 

Lounge. Or you can choose from a selection of Deluxe one-bedroom suites, 130m² 

Premier one-bedroom suites or even 175m² Premier two-bedroom suites, which can not 

only enjoy beautiful lake views, but also a bathtub and a balcony with reclining chairs.

Internet access and daily newspaper ensure you are up to date with the latest news, 

while a range of special amenities are also available for your pleasure, including 

bathrobes, flowers and fruit.
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餐饮美食
EAT & DRINKS



营业时间: 06:00-23:00

Operation time 

位置：位于酒店负一层，198个餐位，包含2个私密包厢

Located at B1, 198 seats, include 2 private dining rooms

餐厅别致的装修风格源自于云南得天独厚的自然美景，所提供的各式

佳肴美馔则深受国内各少数民族的影响，且涵盖马来西亚、新加坡、

四川、贵州等国内外特色美食。餐厅的西式美食区设有开放式厨房，

在晚餐和周末进行现场烹饪表演，带给您与众不同的用餐体验。

Featuring décor inspired by the natural beauty of Yunnan province, the 

restaurant serves up a mix of dishes influenced by a variety of ethnic Chinese 

minority groups, including flavours of Malaysia, Singapore, Sichuan and 

Guizhou. For western food, the open kitchen brings cuisine to life during dinner 

time and weekends.

天荟
Asiana
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营业时间：午餐11:30-14:00  晚餐 17:30-21:30

Operation time: Lunch 11:30-14:00 Dinner 17:30-21:30

位置：位于酒店负一层，170个餐位，包含10个私密包厢

Located at B1, 170 seats，Include 10 private dining rooms

“御玺”意为“帝王的封印”。餐厅秉承历史悠久的中式烹饪传统，出品

正统云南菜及新派养生粤菜。就餐区设有美食大厅和10个包房，恢

弘大气的氛围必将为您带来非同凡响的尊贵就餐享受。

Yuxi, which means “the seal belonging to the emperor”, serves a combination 

of Cantonese specialties and authentic local flavors that are inspired by age-

old Chinese culinary traditions.  With a main dining area including ten private 

rooms, the spacious restaurant makes every meal a satisfying experience, no 

matter what you choose to order.

御玺中餐厅
Yuxi Chinese Restaurant
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营业时间 : 午餐11:00-14:30  晚餐17:30-21:30

Operation time

位置：位于酒店负一层，84个餐位

Located at B1, 84 seats

以玻璃屋为设计理念的地珍餐厅，采用当地健康绿色时鲜为原料，结合

云南本地的特色香料，在明亮温馨的环境里为食客呈现集云南及亚洲美

食于一体的各色菜式。此外，开放式的厨房还可让宾客在就餐的同时，

观看各种食物的烹制过程；搭配精心挑选的红酒，惬意的一餐从地珍开

始。

Bringing a blend of signature dishes prepared using the freshest healthy 

ingredients and seasonal local produce, Garden serves the finest Asian cuisine in 

a bright, inviting setting that is uniquely designed like a glasshouse. With an open 

kitchen where chefs can be seen preparing freshly tossed salads and cold 

appetizers in full view, as well as an extensive international selection of wines, you 

are assured a rich dining experience.

地珍
Garden
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营业时间 :10:00-22:00

Operation time 

位置：位于酒店一层，100个座位

Located at F1, 100 seats

时尚雅致的湖吧包含一个别具一格的露台，可将美丽的湖光山色尽收

眼底。您可以在此品尝精致的茶点，安享片刻休憩时光；或是与朋友

欢聚畅谈，把酒言欢。

Stylish, contemporary and comfortable, the lounge features an attractive terrace 

offering wonderful lakeside views. Sit back and enjoy a cup of coffee and fresh 

pastries, or meet with friends to savor a signature cocktail or malt whisky. 

湖大堂吧
Lobby Lounge
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营业时间：10:00-22:00

Operation time 

位置：位于酒店一层，50个座位

Located at F1, 50 seats

与大堂吧毗邻的茶吧拥有高雅舒适的氛围，是品味来自世界各地

的精选茶品，尤其是中国特色香茗的绝佳场所。这里不仅提供美

味可口的茶点，还设有时尚的吧台、温暖的壁炉以及丰富的读物。

此外，每逢下午茶时间，还有满载糕点的小推车穿梭其间，让您

尽享悠闲时光。

Just next to the Lobby Lounge, the elegant and cosy tea room is the perfect 

place to enjoy the hotel’s wide selection of teas from around the world, with 

a special focus on specialty Chinese teas. Spend the afternoon savouring 

delicious pastries, as you are surrounded by a stylish bar, welcoming 

fireplace and well-stocked reading collection. A dedicated pastry trolley 

service is available during afternoon tea only.

茶吧
Cha Tea Room
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营业时间：10:00-22:00

Operation time 

位置：位于酒店一层，110个座位

Located at F1, 110 seats

以古巴语“雪茄烟叶”命名的云阁，以搭配深色原木的暖色调为主要装饰风格，提

供精选的顶级古巴雪茄和单一纯麦威士忌。此外，它还设有一个雪茄存放室和令

人叹为观止的威士忌藏酒墙。兼具室内外灵动空间的设计，使其成为尊贵而私密

的理想休闲场所。酒店外籍驻唱乐队有流行音乐和爵士乐表演。

Named after the Cuban word for “cigar wrapper”, the Capa offers the finest collection of Cuban 

cigars and single malt whiskeys in the region. Featuring warm colors and dark wood accents 

with indoor and outdoor areas, this is the ideal place to unwind amidst comfortable seats and 

intimate dining tables. The inviting bar also showcases a humidor room and an impressive 

whisky wall. Foreign band will have pop music or jazz performance. 

云阁雪茄吧
Capa Cigar Bar
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营业时间：07:00-22:30

Operation time

位置: 位于酒店8楼，48个 座位

Located at 8F. 48 seats

入住行政楼层的宾客可尊享行政酒廊所提供的免费早餐、茶点和饮品，并可享有每

次入住免费使用会议室 2 个小时的特别优待。此外，您还可以在这里享受晚间“欢

乐时光”，一边啜饮放松的同时，一边欣赏抚仙湖动人的日落美景。

Guests on Executive Floors enjoy access to our Executive Lounge, where breakfast, snacks 

and drinks are complimentary. On top of complimentary use of the meeting room for two hours 

per stay, the lounge also offers beautiful sunset views while you unwind with a refreshing drink 

during Happy Hour.

行政酒廊
Executive Lounge
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休闲娱乐
Recreation

室内游泳池

In-door Swimming Pool

健身中心

Fitness Center

水疗中心

SPA

儿童乐园

Kids Club
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羽毛球室

Badminton Room

棋牌室

Chess Room

桌球室

Snooker Room



会议与宴会
MEETING & CONFERENCE



990平方米的大宴会厅具有9.2米的层高，可轻松进

车，可同时容纳多达1000名宾客。超大的面积可

灵活分割为三个独立的空间，满足不同的会议与

活动需求.

Covering over 1,000m2 with a floor-to-ceiling height 

of 9.2m, the magnificent, contemporary-style Grand 

Ballroom accommodates up to 1,200 people and can 

be partitioned into three sections or converged into 

a long foyer, providing the ideal space for a wide 

range of events.

宴会厅 9 9 0 平 方 米

G R A N D  B A L L R O O M
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湖畔多功能草坪 Function Lawn with Lake View 

2000平米湖畔草坪，可容纳1000人，轻松进车，举办产品发
布会、团建活动或主题晚宴。

The multifunctional lawn caters for outdoor events 

while the wide  lawn can accommodate up to 1,000 

people.

多样会议
V A R I O U S  M E E T I N G S  

湖畔小草坪 Function Lawn with Lake View  

600平米湖畔草坪，极具意式庄园风格，可举办小型音乐会
及团建餐饮活动。

The multifunctional lawn caters for outdoor events 

while the wide  lawn can accommodate up to 300 

people.
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会场平面图
Floor Plan 



场地容量
Capacities & Dimensions

名字
Name

楼层
Floor

面积 (
平方米)

SQM

宽 (米)
W

长 (米)
L

高 (米)
H

宴会型
Banquet

U字型
U-Shape

回字型
H-Square

课桌型
Classroom

剧院型
Theater

鸡尾酒会
Cocktail

鱼骨型
Fishbone 

宴会厅
Grand Ballroom

1 F 990 22 45 9.2 480 260 300 500 800 1000 520

宴会厅1 
Grand Ballroom 1

1 F 330 22 15 9.2 160 86 90 160 260 330 180

宴会厅2 
Grand Ballroom 2

1 F 330 22 15 9.2 160 86 90 160 260 330 180

宴会厅3
Grand Ballroom 3

1 F 330 22 15 9.2 160 86 90 160 260 330 180

新娘房
Bridal Room 

1 F 16 4 4 3.8 / / / / / / /

贵宾厅
VIP Room

1 F 36 6 6 3.8 / / / / / / /

多功能厅
Function Room

B1 F 386 16 25 5 160 120 140 200 220 300 140

多功能厅1 
Function Room 1

B1 F 193 16 12.5 5 80 60 70 100 110 150 70

多功能厅2 
Function Room 2

B1 F 193 16 12.5 5 80 60 70 100 110 150 70

1号会议室
Meeting Room 1

B1 F 60 8 8 m 4.5 30 24 30 36 40 30 32

2号会议室
Meeting Room 2

B1 F 60 8 8 m 4.5 30 24 30 36 40 30 32

会议室 1+2 
Meeting Room 1+2

B1 F 124 8 16 4.5 60 48 60 72 80 60 64



场地容量
Capacities & Dimensions

名字
Name

楼层 Floor
面积

(平方米)
SQM

宽 (米)
W

长 (米)
L

高 (米)
H

宴会型
Banquet

U字型
U-Shape

回字型
H-Square

课桌型
Classroom

剧院型
Theater

鸡尾酒会
Cocktail

鱼骨型
Fishbone 

3号会议室
Meeting Room 3

B1 F 60 8 8 4.3 30 24 30 36 40 30 32

4 号会议室
Meeting Room 4

B1 F 60 8 8 4.3 30 24 30 36 40 30 32

5号会议室
Meeting Room 5

B1 F 60 8 8 4.3 30 24 30 36 40 30 32

会议室3+4+5
Meeting Room 3+4+5

B1 F 180 8  m 24 m 4.3 90 72 90 108 120 90 96

董事会议室1   Boardroom 
1             

B1 F 81 10 8.4 4.3
/ / 20 / / / /

董事会议室2 Boardroom 2   B1 F 60 8 8 4.3
20 24 30 36 40 30 32

贵宾厅
VIP Room

B1 F 60 8 8 9
/ / / / / / /

户外草坪
Outdoor Lawn

Outdoor

2000 10 200 /
/ / / / / / /

小草坪
Small Lawn

600 / / / / / / / / / /



活动案例
EVENT CASES



湖光山色会聚精彩
EVENT CASES



湖光山色会聚精彩
EVENT CASES



湖光山色会聚精彩
EVENT CASES



专属定制活动
SPECIALL ACTIVITY



酒店网红打卡
Photogenic Spots 

大堂吧

Lobby Lounge

水疗中心

SPA

小草坪

Outdoor Lawn

旋转楼梯

Spiral Stairs
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竹林

Bamboo Forest

酒店露台

Outdoor Terrace

儿童乐园

Kids Club

茶吧

Tea Room

户外草坪

Outdoor Lawn



酒店定制活动
Hotel Activity 

藕粉制作

Lotus Root Starch Hand 
Making

古法扎染

Tie-dye Experience

鲜花饼制作

Flower Cake Hand Making

茶饼制作

Tea Cake Hand Making

雪花酥制作
Snowflake Flaky Pastry 

Making

价格: 150元/位
Price: RMB150/Per person

澄江当地特产
Chengjiang Local Specialty

适合小型团建活
Suitable for Small Group Building 
Activities 

价格: 128元/位
Price: RMB128/Per person

云南非物质文化遗产Intangible 
Cultural Heritage Project in 
Yunnan

适合小型团建活
Suitable for Small Group Building 
Activities 

价格: 150元/位
Price: RMB150/Per person

云南非物质文化遗产
Special Dessert in Yunnan

适合小型团建活
Suitable for Small Group Building 
Activities 

价格: 280/位
Price: RMB280/Per person

云南特色普洱茶
Yunnan Special Pu'er Tea  

价格: 150元/位
Price: RMB150/Per person

适合小型团建活
Suitable for Small Group Building 
Activities 
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湖畔草坪射箭

Lawn Archery

乘风破浪帆船体验

Sailing Experience

皮划艇竞赛

Kayak Experience

旱地冰壶

Curling Experience

飞盘游园会

Frisbee Experience
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*更多团建活动请咨询酒店团队成员。
For more team building activity information, please contact the hotel team members .

户外活动体验
Outdoor Activity



酒店定制活动
Customized Activities

户外长廊晚宴

Outdoor Corridor Banquet

湖亭鸡尾酒会
Lake Pavilion Cocktail Party

顶楼总套私密派对

Presidential Suite Special 

Event

私人定制高端晚宴
Private Customized High-end 
Dinner

享受抚仙湖最美夕阳
Enjoy the most beautiful sunset 
in Fuxian Lake 

享受180°抚仙湖浪漫湖景
Enjoy the 180-degree Romantic view of Fuxian Lake

接受私人定制派对
Accept Private Customization Party

私人定制户外烧烤
Private Customized BBQ

享受270°湖光美景
Enjoy 270 degree lake view 

私享定制
Private limited 
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酒店特色餐饮
Special F&B Experience 

特色铜锅鱼火锅

Copper Pot Fish Hotpot

中式下午茶

Chinese Afternoon Tea

户外烧烤

Outdoor BBQ

傣味手抓饭

Dai flavor Hand Grab Rice

野生菌火锅

Mushroom Hotpot

*更多风味美食详情请咨询酒店团队成员。
For more flavors and specialties, please contact the hotel team members .
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酒店周边项目
Surrounding Projects 
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少数民族特色活动
Ethnic Activities 

少数民族特色舞蹈表演

Ethnic Dance

篝火晚会

Bonfire Party



抚仙湖游玩图
Guide Map
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期待相见
See You Soon


